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KARPACKIE- Groupama Rallye
Gépátvételen mondták…

Hideg Krisztián- Kismődi Endre: „Szeretnénk végre valami jó eredményt elérni, már nagyon
hiányzik. Az előző futam sem lett volna annyira rossz, tudtunk jó időket autózni, de a technika
közbe szólt. Most a murva mindenki számára új lesz, így teljesen fel tud borulni az eddig kialakult
erősorrend. Reméljük, hogy most már bele tudunk szólni az első öt helyért folyó csatába!”

Ollé Sándor- Gulyás Kata (Mitsubishi Lancer EVO IX.): „Egy új navigátorral vágok neki a
negyedik futamnak, különleges alkalom, hiszen sosem mentem még egy női navigátor
segítségével. Kata gyorsan belejött az általam írt itiner használatába, és remélem ő és a mínusz
negyven kilója segíteni fog, hogy felférjünk a dobogóra. Ebben az évben kicsit elpártolt tőlünk a
szerencse, de bízom benne, hogy az első murvás futamon újra mellénk áll!”

Bútor Róbert- Holczer Dániel (Citroen C2 S1600): „Kicsit távoliak a szombathelyi emlékeim,
vannak olyan pályák, amiken még soha nem mentem. Tegnapelőtt teszteltem, nagyon jól
viselkedik az autó, nagyon bátram lehet vele menni, így szeretném a verseny minden percét
kiélvezni!”

Pethő István- Bacigál Igor (Mitsubishi Lancer EVO IX.): „Mindig szerettük a murvás
versenyeket, az autót is maximálisan felkészítettük, az utolsó percig próbálgattuk a különféle
beállításokat. Már csak  nekem kell kikapcsolni az agyamat, hogy ne az autók felkészítésére,
hanem a versenyzésre koncentráljak.”

Bessenyey Zoltán- Papp György (Citroen C2 R2 Max): „Nagyon nehéz úgy versenyezni, hogy
az ember tudja, hogy nem versenyképes. Hiába vezetem az A7-es kategóriát még ebben a
pillanatban is, tudom, hogy nincs esélyem megverni Pálinkás Zsoltit és a többiekkel is nagyon
nagy harc várható.  Éppen a kellő pillanatban érkezett Bútor Robi, így a maradék négy versenyen
ezzel az autóval fogok versenyezni.  ”

Matics Mihály- Viczena Gábor (Mitsubishi Lancer EVO VII.): „Az a tervünk erre a
versenyre, hogy még tovább növeljük az előnyünket. Bízom benne, hogy meg tudjuk nyerni ezt a
futamot is, természetesen, ha a technika nem szól közbe!”

Szíjj Zsolt- Nyirfás Julianna (Mitsubihsi Lancer EVO VI.): „Szeretnénk visszatérni a murvás
hagyományokhoz, miszerint mindig jó helyeken végzünk ezeken a versenyeken. A murva mindig
közelebb állt a szívemhez, mint az aszfalt. Úgy tűnik az autó rendben van, fejlesztettünk még a
motoron is: kapott egy EVO IX.-es turbót.”

Boroznaki Tibor- Kiss András (Mitsubishi Lancer EVO VI.): „Izgalmas versenynek nézünk
elébe, ezeket a pályákat egyébként is nagyon szeretem. Murván még nem mentem ezzel az
autóval, úgyhogy ez újdonság lesz a számomra.”


